## Contract No. HY/2014/07 Central Kowloon Route – Kai Tak West

## 13 April 2019

## KTW – HKIE The Engineer Day

The Hong Kong Institution of Engineers (HKIE) organized The HKIE Engineer Day on 13 April 2019 (Saturday) at The Hong Kong Polytechnic University. The CKR-KTW Project Team accompanied 20 pupils in Primary 4 and Primary 5 as well as teachers from ELCHK Hung Hom Lutheran Primary School to participate in the HKIE Engineer Day. Through a series of game booths, experiment demonstrations and tailor-made tour at the House of Innovation, pupils were encouraged to identify the challenges in their daily lives, utilize their creativity and innovative spirit, and solve the problem with STEM (Science, Technology, Engineering and Mathematics) knowledge.

## 啟德西 - 香港工程師學會「工程師體驗巡禮」

香港工程師學會於 2019 年 4 月 13 日(星期六)在香港理工大學舉辦「工程師體驗巡禮」。中九龍幹線—啟德西工程團隊陪同 20 名基督教香港信義會紅磡信義學校四、五年級小學生及老師參與是次活動。透過參與一系列的攤位遊戲、工程實驗示範及於理大創新館舉辦的講座‧讓同學學習利用創造力和創新精神及加入 STEM(科學、科技、工程及數學)知識解決日常生活上的困難及挑戰。

















